
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 28 oktober 2024
Plats: klubbhuset, la Marquesa
Närvarande: Leif Dahlstrand (LD) (på länk), Ingrid Ek (IE),
Ingrid Elofsson Svensson (IES) (på länk), Lars Garneij (LG),
Bente Hansen (BH) Lennart Leiris (LL), Bertil Övgård (BÖ)

Mötets öppnande
BÖ öppnade mötet.

Föregående protokoll
Ny ljudanläggning inköpt.
BÖ har haft möte med Sune Carlsson ang birdiefåglar. 25 st ger tillbaks 10 euro
från SGC resp Club Sueco.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

Ekonomi
Balans- och resultatrapport redovisades av IES.

Tävlingar
Diskussion fördes om varför vi har färre antal startande jämfört med föregående
år trots att antalet medlemmar ökar.
LL fortsätter bevaka detta.
Tidigare beslut finns på att maxantalet slag vid tävling är 54.

Lunchen
Restaurang Sabores har nu infört Happy Hour på öl efter golfen. BH kollar om
det kan gälla även för vin.
Målet är att samtliga samlas vid bordet på Sabores direkt efter golfen.
Restaurangen börjar servera när resp bord är fullt.
Diskussion fördes om huruvida man kan servera någon form av jultallrik 23/12.
BH kollar vidare.



Medlemmar
F n 278 st.

Sponsring
LD rapporterade om läget och kommer att stämma av med
Jan Qvillby och Björn Stålgren nästa vecka då han åter är i Spanien.
LD går igenom vårens tävlingsprogram med LL.
Nästa vecka sponsras vi av Casa de la Ermita och då kommer de bjuda på
vinprovning och möjlighet till inköp. LL informerar de tävlande. En vinresa dit
planeras i februari/mars.

Hemsidan och Facebooksidan
LG presenterade frågeställningar att ta upp på möte med Holger Dieckhoff och
Besse Vaseghi nästa vecka. Diskussion fördes angående förbättringar.
Samtliga var eniga om att fb är en bra och billig marknadsföringskanal. BÖ ser
över introduktionstexten.
Beslöts att samtliga får möjlighet att komma in på vår fb-sida oavsett
medlemskap i klubben. BÖ, LG och LL är administratörer i styrelsen.

Övriga frågor
BÖ och IE har besökt leverantören av profilkläder. Vi kommer att ta fram ett
antal tröjor för försäljning samt västar till golfvärdar.
IE ansvarar för detta ihop med Eva Petersson.
IES kontaktar banken och påpekar felstavningen av SGC. Syns bl a i kontoutdrag.

Nästa möte
Måndag 25 november efter golf och mat.
Extra årsmöte 18 november efter golfen. BÖ lägger in på fb.

Avslutning
Mötet avslutades.



Vid protokollet:

Ingrid Ek Bertil Övgård
Sekreterare Ordförande


